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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Nicky Keppens    

• Martine De Smedt  (later aangesloten) 

• Willy Van Mol   

• Freddy Vercauteren   

• Nathalie De Clercq 

• Sarah Van der Straeten  

• Erik Gyselinck  

• Theo Gevers  

• Maarten-Jan Aelbrecht  

• Mark Vandeperre  

• Leen De Valck  

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Johan Deleu    

• Katrien Meeus   

Verontschuldigd 

• Peter De Smedt    

• Igor Van den Berghe 

• Harry De Cock  

• Patrick De Meersman   

• Danny Merckx 

• Sarah De Ridder  

 

 

  

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: dinsdag 25 augustus 2020 
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Agenda 

- Goedkeuring vorig verslag  
- Advies voor vrijetijdsraad omtrent verdeling coronanoodfonds  
- Stand van zaken vanuit de sportdienst  
- Stand van zaken omtrent project Vetweyde – toelichting door Johan Deleu 
- Varia: vanuit adviesraad ‘welzijn’: alcohol- en drugspreventie bij sportclubs 
- Varia: gratis app voor sportclubs i.v.m. registratieplicht COVID-19 (vanuit sportdienst)  

 
 

Agendapunt: goedkeuring vorig verslag  

De leden van de adviesraad gaan akkoord met het vorig verslag.  

 

Agendapunt: Advies voor vrijetijdsraad omtrent verdeling coronafonds  

Voorzitter Willy licht de documenten toe. Deze werden voorafgaand aan de vergadering doorgegeven aan de 
leden van de adviesraad.  

Schepen Johan licht toe: er werd een verdubbeling van de subsidie voorzien voor sportclubs. Deze wordt 
verdeeld op basis van de ingediende subsidiedossiers. Er is een aparte ‘pot’ om kosten te dekken die 
verenigingen hebben doordat er vb. een evenement niet is kunnen doorgaan.  

Katrien voegt toe dat er een enquête afgenomen werd bij de Opwijkse verenigingen. Op basis van die 
resultaten werd deze verdeling opgesteld. De nood aan extra ondersteuning lag bijvoorbeeld bij sportclubs 
hoger dan bij organisaties in de culturele sector.  

Mark haalt een document aan waarin staat dat voorzien wordt dat sportclubs recht zouden hebben op 80% 
van deze noodsubsidies. Katrien en Johan vullen aan dat dit geen officiële communicatie is. Vanuit de Vlaamse 
regering werd dit niet vooropgesteld. Elke minister, elk orgaan, elke federatie wil opkomen voor de sector waar 
hij/zij zich voor inzet. Johan geeft meer duiding over de vergadering waarop deze verdeling tot stand gekomen 
is. Deze bedragen werden bepaald met inbreng van de Vlaamse regering. Een verdeling is nooit helemaal 
‘eerlijk’. Elke vereniging wil opkomen voor zijn/haar organisatie. Mark is van mening dat wij als sportadviesraad 
moeten opkomen voor de belangen van de sport en vraagt daarom de garantie om 50% van de financiële 
middelen te kunnen geven aan de Opwijkse sportclubs. Volgens Willy zal sport uiteindelijk meer krijgen als 
iedereen zijn misgelopen opbrengsten doorgeeft.  

Nathalie stelt zich vragen bij de datum van 01/07. Vanaf die datum was de impact van Corona niet meer zo 
zwaar als in de periode voordien (maart-juni). Ze stelt voor om als startdatum het begin van de lockdown te 
nemen. Katrien repliceert dat het onmogelijk is om al deze kosten te kunnen compenseren. De bedoeling van 
dit noodfonds is om zaken te steunen die wél zijn kunnen doorgaan, maar waarvoor extra maatregelen dienden 
genomen te worden. De kost van deze extra maatregelen worden dus tegemoetgekomen met dit fonds.    

Wat als het potje op is na de 1e aanvraagperiode en er nog aanvragen binnenkomen in de 2e of 3e 
aanvraagperiode? Dit zal besproken worden met de financiële dienst. Johan stelt voor om de uitbetaling te 
doen nadien, zodat er eerst de totaalbalans kan opgemaakt worden. Dan moeten de clubs natuurlijk wel lang 
wachten op hun centen.. 

De periode waarin je als vereniging recht hebt op tegemoetkomingen loopt tot juni 2021, maar de laatste 
aanvraagperiode is maart 2021. Dit is niet logisch. Er moet nog iets gebeuren met de verdeling en de timing 
van de potjes verspreid over de 3 vooropgestelde periodes.  
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Willy haalt aan dat er verschillende zaken zijn uit de meerjarenplanning die niet zijn kunnen doorgaan 
(stripdorp, kermis, sporteldag, Opwijk Zonder Grenzen,…) en vraagt zich af wat er met deze vrijgekomen 
budgetten gebeurt. Johan geeft aan dat de gemeente ook extra kosten heeft gemaakt in de coronaperiode (vb. 
cadeaubon voor elke inwoner). De financiële dienst zal een balans moeten opmaken en dan bekijken hoe deze 
vrijgekomen budgetten gebruikt kunnen worden/reeds gebruikt zijn geweest omwille van Corona. We kunnen 
dit gerust in het advies meedelen. 

 

In conclusie het advies dat we zullen meedelen op de vrijetijdsraad: 

We kunnen de verdeling in grote lijnen volgen. Uiteraard zien we liever meer middelen gaan naar de sportclubs, 
maar we begrijpen dat er een verdeling gemaakt diende te worden. Punt 4 en 5 zouden we graag uitgebreider 
verwoorden om misverstanden te voorkomen. We hopen dat er niemand uit de boot zal vallen omwille van de 
timing van het indienen van de tegemoetkomingsaanvraag en de huidige verdeling van de voorziene middelen 
(€10 000 – €15 000 – €35 000). We stellen daarom voor te werken met 2 deadlines voor de aanvragen 
(december en juni) en het potje dus ook in 2 te verdelen (2 keer € 30 000). Op die manier moeten de 
verenigingen niet té lang wachten op hun centen. Dit heeft ook als voordeel dat er minder administratieve druk 
zal zijn bij zowel de verenigingen als de gemeentelijke diensten die deze aanvragen moeten doornemen.  

Verder stellen we vast dat er bepaalde budgetten uit het meerjarenplan vrijkomen doordat bepaalde 
(gemeentelijke) activiteiten niet kunnen doorgaan (Opwijk Zonder Grenzen, kermis,…). We stellen voor dat de 
financiële dienst van de gemeente eens bekijkt of deze vrijgekomen budgetten zinvol kunnen besteed/verdeeld 
worden.  

 

Agendapunt: Stand van zaken vanuit de sportdienst (kennisname) 

- Er komt een alternatief voor de scholenveldloop. Elke school zal de kans krijgen om op een bepaald 
moment gebruik te maken van de ‘belevingsloop’ in het speelbos. 

- De sportdienst werkt al even aan de uitbreiding van een MTB-route. De huidige route is 20 km. De 
bedoeling is om een grotere route te realiseren (42 km met mogelijkheid tot lus van 27 km). Dit gebeurt 
samen met de organisatie Straf in Bergaf.  

- Er werd een nieuw elektronisch scorebord opgehangen in de gemeentelijke sporthal. 
- Er komen basketbaldoelen op de parking van het HTH.  
- ‘Kracht en lenigheid’ (georganiseerd voor 50-plussers) gaat door met de nodige maatregelen.  
- 24 clubs dienden een subsidiedossier in. Katrien is bijna klaar met deze door te nemen. De verdeling 

zal op een volgende vergadering voorgelegd worden voor advies.  
- De gemeentelijke sporthal heeft een lek in het dak. De dienst infrastructuur volgt deze planning verder 

op. Men hoopt dat deze werken nog dit jaar uitgevoerd gaan worden. Dit zal geen consequenties hebben 
op het gebruik van de sporthal. 

- Erkenningsreglement: tussentijds zullen de reeds binnengekomen aanvragen voorgelegd worden voor 
advies aan deze commissie.  

 

Agendapunt: Stand van zaken omtrent project Vetweyde  

Er was de intentie om dit jaar al een deel van de voorbereidende werken (aanleg parking) en 
nutsvoorzieningswerken uit te voeren. De omgevingswerken werden al in gang gezet (groenbuffer). De eerste 
fase van de bouw is voorzien voor 2024. De tennis, LRV en beachvolley hebben gevraagd om in hun noden te 
voorzien. Dit wordt bekeken, het plan is in ontwerpfase (dit komt nog wel op de adviescommissie). De verdere 
bouwwerken zijn voor de volgende legislatuur. Sommige delen van de Vetweyde worden ingevuld door 
bepaalde organisaties via erfpachtregeling. Er zal geen plaats zijn voor een atletiekpiste.  
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Variapunt: Gratis app voor sportclubs i.v.m. registratieplicht COVID-19 

Katrien licht toe en vraagt naar de noden van de clubs. De meeste clubs hebben reeds een eigen systeem. 
Sommige clubs zoeken naar een manier om hun leden te laten reserveren voor een training, zodat het 
maximale aantal toegelaten deelnemers niet overschreden wordt.  

 

Varia: Alcohol- en drugspreventie bij sportclubs (Vanuit adviesraad ‘welzijn’) 

De dienst welzijn bezorgde ons informatie rond dit topic. Dit werd doorgegeven aan alle leden van de 
adviesraad sport. Zij kunnen dit op hun beurt doorspelen naar de club die zij vertegenwoordigen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verslag: Sarah Van der Straeten  
 
 

Datum volgende vergadering: donderdag 22 oktober 2020, 19u30 (locatie nog te bepalen) 

 

 


